

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2025-02-12

**Styrelsens medlemmar:** Ludvig Magdeburg (Ordförande), Klara Enfors (Vice Ordförande), Ziad Albitar (Sekreterare), Albin Lindberg (Sportchef), Engla Selander (Informationsansvarig), Sofia Barbaranelli (Kassör), Hannah Pettersson (Klubbmästare), Ella Maxeby (Klubbmästare), Ellica Sandegren (Studierådsordförande), Bartek Sienko (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:** Ingen

**Även närvarande:** Ingen

**Mötet öppnas:** 12.17

## 1 Val av justerare

Klara Enfors väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Uppdateringsrunda

- Ordförande har svarat på mejl, bland annat från KTH som erbjöd två platser till styrelsemedlemmar till vårbalen.
- Sekreterare har tagit tag i "backlog" av mötesprotokoll från tidigare möten.
- Klubbmästare har förbereder inför XIT imorgon.
- Kassör ska göra en budget för kommande event för att få sponsring, samt. håller hon på och sammanställer kostnaderna som sektionen har haft hittills för att få sponsring.
- Informationsansvarig ska beställa hoodies för styrelsen och de andra utskotten
- Studierådsordförande var på UTBU <sup>1</sup> möte igår. De vill gärna att styrelsen ska marknadsföra när det är dags.
- Studiesocialt ansvarig ska på StUU<sup>2</sup> möte ikväll. Skrubbverket har prallat datum för alla event fram till tenta-p.
- Sportchef hade skifte med nya sportverket förra veckan, vilket han tyvärr missade p.g.a. skada. Han planerar event med nya sportverket,
- Vice-ordförande har mejlat UTH-gård gällande examensittning, detta tas upp i en senare punkt.

---

<sup>1</sup>Utbildningsutskottet

<sup>2</sup>Studiesociala utskottet Uppsala

### **3.2 Forsränning**

Styrelsen har fått mejl att det deadline att anmäla vem som ska åka IT-flottan är om 4 dagar. Inlägg om tävling ska läggas ut ikväll. För att få åka med måste man lägga in 32 timmar som vallis, det ansvarar de som åker att lägga in.

### **3.3 Examensittning**

Vice-ordförande har mejlat till UTH-gård och fått några lediga datum att boka, dock finns det risk att det inte finns personal för vissa datum p.g.a. tenta-p. Styrelsen diskuterade vilket datum som ska bokas.

### **3.4 Måndagssittning**

Styrelsen diskuterade var måndagssittningen under mottagning ska vara. Bridgens kan vara svår att boka, klubbmästare ska fråga ikväll om det är ledigt.

### **3.5 Orbi feedback**

Möte med Orbi på måndag. Styrelsen diskuterade vad för feedback som ska ges.

### **3.6 Styrelseskifte**

Styrelsen diskuterade styrelseskiftet

### **3.7 Dagens frukt**

Sangria.

## **4 Övriga frågor**

Sekreterare undrade om det var viktigt att mötesprotokollen ska följa samma mall som de alltid gjort, ordförande svarade att det inte var det.

**Mötet avslutas: 12.57**

**Upprättat av: Ziad Albitar (Sekreterare)**

**Justerat av: Klara Enfors (justerare).**